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 28.3.19 –סיכום ישיבת הפתיחה של הוועדה לקידום מעמד הילד 
 

 .תודה לסיגל כהן לויטס, מנהלת ביה״ס ברטוב וחברת הוועדה על האירוח בספריית ביה״ס

 .תודה רבה לחברות ולחברים שהשתתפו בישיבה

 .הישיבה העלו המשתתפים נושאים שהיו רוצים שהוועדה תקדם בקדנציה הנוכחית במהלך

( יציג 19:00,  בשעה במרכז לתולדות רעננה  – 12.5.19שתתקיים ב החלטנו כי בפגישה הבאה )

כל אחד מהמשתתפים נושא או שניים מתוך הרשימה המפורטת אותם כדאי לקדם ובהם הוא רוצה 

 .ותיולתרום מזמנו, מרצו ויכול

 .נושאים לעשייה ונבנה צוותי עבודה לטובתם 2-3מתוך הנושאים שיעלו נבחר במשותף 

 

 :הנושאים שעלו

 

 .מצויינות בחינוך .1   

 .קידום משפחות צעירות   .2

 .סיוע למשפחות נזקקות .3   

 .למידת עמיתים וחשיפה לפרוייקטים מוצלחים מערים אחרות .4  

 .יום עירונייםומעונות  0-3הגיל הרך    .5

 .זהירות בדרכים   .6

 .הזנה במוסדות חינוך   .7

 .כישורי למידה   .8

 .מעמד הסייעות    .9

 .תו תקן עירוני״ לתלמיד הרעננייצירת ״ .10  

 .שיתופי פעולה בין בני נוער וילדים .11  

 .שיתופי פעולה בין ילדים וקשישים .12  

 .ואוכלוסיות עם צרכים מיוחדיםשיתופי פעולה בין ילדים  .13  

 .התלמידיםבקרב הטמעת האנגלית בגיל הרך ו .14  

אנא הקדישו מעט מזמנכם וחשבו מהם הנושאים היותר נכונים למיקוד והיכן תוכלו לסייע ולהשפיע 

 .בכדי שתוכלו להציג זאת בישיבתנו הבאה

 .נשמח לראות את כולכם בישיבה הבאה

 .עשייה קהילתית מתוך שמחה ואהבהבתקווה ובאמונה לקדנציה של 

 

 

 

 ארז ברט                                                                    דורית פרנקל

 מנהלת מח' חינוך יסודי                                .חבר מועצה ויו״ר הוועדה לקידום מעמד הילד

 


